
 Meeting verslag Bestuursvergadering – 11/07/2022 
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1 Topsport 
 
Meeting Nico en Steven (Alken) !  
Voorbereiding en finaliseren Talent HUB werking. Twee Hubs worden opgestart door enerzijds 
Steven en anderzijds Nico (Westerlo). De Hub in het Antwerpse wordt verder bekeken en later 
opgestart wanneer alles duidelijk is. 
 
Voor de Red Arrows wordt voor een compromis gekozen: 
 - Zaterdag training door Thierry Maes o.l.v. Wietse 
 - Aansluiten bij de Yellow Arrows na contact name met Wietse. Red Arrows: Charlotte, Julie, 
Maarten, Elian, Arne en Feel.  
 
Kledij voor Yellow Arrows – BOIC  
Alle bestellingen zijn ondertussen doorgevoerd (uitgezonderd de mogelijke kledij van Fiels en 3D). 
Het BOIC bezorgt ons de facturen van de kledij... een overzicht van alle kledij wordt opgemaakt. 
d.w.z. dat ook de Waalse collega’s die zelf naar het BOIC zijn gegaan, de juiste aantallen moeten 
doorgeven. 
 Voor de drukwerken én de eventuele verplaatsingen, stel ik voor een vast bedrag toe te voegen aan 
het factuur per atleet... (cf. Tabel hieronder) 

 
 
Extra subsidie-ondersteuningsmogelijkheid  
GOEDGEKEURD: Op de Taskforce Topsport van 21 juni 2022 werden de aanvragen voor extra 
financiering besproken. Volgende zaken werden beslist:  
Aangezien elke federatie in 2022 geconfronteerd wordt met stijgende programma-en loonkosten, 
omwille van de hoge inflatie, wordt aan elke topsportfederatie met een zomerprogramma een 2% 
verhoging toegekend op het totaal aan goedgekeurde subsidies en financieringen in 2022. Dit gaat 
voor jullie over een bedrag van 3.500€  
Daarnaast werd de bijkomende aanvraag besproken en werd er beslist om bovenop de indexering 
5.000€ toe te kennen voor de aankoop van materiaal, zoals beschreven in de aanvraag.  
De vraag voor een bijkomende ondersteuning voor de loonlast van de coaches binnen het 
ontwikkelingsprogramma is niet ontvankelijk binnen deze aanvraag. In totaal wordt een bijkomende 
financiering van 8.500€ toegekend aan Boogsport Vlaanderen. Het gaat om middelen die kunnen 
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ingezet worden in het prestatieprogramma. Gelieve me per kerende aan te geven op welke manier 
jullie het addendum wensen aan te passen.  
Volgend voorstel voor opname in het addendum werd aan Sofie bezorgd:  
- Verplaatsingen: 2500€ 
- Deelname aan wedstrijden: 1000€  
- Aankoop materiaal: 5000€ 
 
Selectiecommissie – 29/7/2022 (zoom)  
1/ Goedkeuring van de kandidaat geselecteerden Field en 3D 
2/ Voorstel tot aanpassing van de selectiecriteria: Marc Ronse zal zijn voorstel (na overleg met 
Wietse) aan iedereen bezorgen per email. Iedereen geeft zijn oordeel en eventueel aanpassingen of 
andere voorstellen...  
3/ Verdeling van de taken - Compound en Recurve: Jul Clonen, Wietse van Alten Johan Wolles - Field: 
Eric De Rijckere - 3D: Vincent - Para: Vincent  
4/ Divers: 
 4.1.: Jul zal een voorstel van kwalificatiecriteria uitwerken voor ‘The European Games’ en ‘The 
Olympic Games’. Francis Notenboom haalt aan dat beide documenten vanuit het verleden bestaan 
en een goede handleiding kunnen zijn.  
4.2. Situatie Jean Martens (Field): wordt verder opgevolgd door Francis Notenboom . 
 
Nationale trainingen yellow Arrows (and Red Arrows)  
De TD was op enkele trainingen aanwezig... Zowel onze elites als talentvolle jongeren waren 
aanwezig o.l.v. Wietse De situatie van de aanpassingen van het centrum moet verder opgevolgd 
worden. 
De TD zal opnieuw een email sturen met de vraag van de stand van zaken betreffende de 
noodzakelijke aanpassingen. 
 
Voorbije competities:  
WC Parijs: Niet goed! 
 
Beslissing: 

Het Bestuur gaat akkoord met de vooropgestelde prijszetting aangaande bedrukking en kledij 
pakketten.  
 
Het bestuur merkt op dat getracht moet worden dat de niet gesubsidieerde sporttakken beter 
geïntegreerd moet worden in de topsportwerking BSV (communicatie, trainingen en begeleiding). 
 
 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 13/06/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het ingediende verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van de bestuursvergadering van 13/06/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken mbt de financiën. 
 
In het document werkbegroting werd de financiële stand van zaken op 13/06 naast deze van 11/07 
gezet.  
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Inkomsten 
 

- Inkomsten inschrijvingen cursus Archery 4 life: 280,00 euro 
- Saldo afrekening werkingsubsides 2021: 15.773,50 euro (voorziening van 10.000 euro 

opgenomen in 2021, uitzonderlijke opbrengst vorig boekjaar 5.773,50 euro) 
- Saldo afrekening BOIC Be Gold 2021: 8.800 euro (voorziening opgenomen van 8.800 euro) 

 
Uitgaven 
 

- Huur vergaderzalen SV Herentals: 40 euro 
- Huur secretariaat 3de kwartaal: 630.66 euro 
- Huur boogschietstand: 27 euro 
- Verbruik telefonie: Wietse + mobile vikings 63,30 
- Kantoorbenodigdheden: Kosten provider one.com: 94,20 euro 
- Aankopen technologisch materiaal: IANSEO hardware 494.02 euro 
- Verplaatsingskosten Wietse mei en juni: 1183,95 euro + mental coach seminarie: 42,35 euro 
- Verplaatsingskosten intern zending: Huur busje + tanken + kosten parking 1.826,63 euro 
- Kosten boekhouding: 3de kwartaal 1.512,50 euro 
- Kosten dienstverlening: kineworks + factuur mental coach: 2044,00 euro 
- Belastingvrije vergoedingen: scheidsrechters DNM 
- Verblijfskosten deelnemers: lunch onderweg naar Munchen: 38.45 euro 
- Kosten vergadering, stage: 25,80 euro overleg Sofie Debaere 

 
 
Overlopen offertes 
Interactieve kaart + labelsysteem 
 
Zoals besproken op vorige bestuursvergadering werd een offerte opgevraagd bij JVD Solutions om 
wijzigingen door te voeren op onze overzichtskaart met de clubs zodat toekomstige leden 
eenvoudiger clubs kunnen vinden die het best bij hun noden past. 
 
De kwaliteitslabels (reflecteert clubwerking) worden meestal toegewezen door de federatie. Ze 
worden simpelweg aangevinkt op de steekkaart van de club .En deze labels zullen het volgende 
weerspiegelen:  

● Jeugdvriendelijke club 
● Club gebruikt systeem "start 2 bow"  
● Trainer niveau brons (initiator kan uit database gehaald worden)  
● Trainer niveau zilver (trainer b of instructeur b kan uit database gehaald worden) 
● Trainer niveau goud (instructeur a kan uit database gehaald worden)  
● BSV Partner (mogelijkheid voorzien, inhoud nog te bepalen in samenspraak met het 
bestuur)  
● G-schutter vriendelijke club Enkel het trainers niveau kan automatisch toegekend worden.  

 
Voor elk label zal een logo aangeleverd worden. Deze labels worden getoond bij de clubgegevens op 
de pagina "Zoek een club".  
 
Bezoekers kunnen ook gaan bekijken welke disciplines aanbod komen in de club:  Field discipline, 3D 
discipline, Doelschieten Lange Afstand , Doelschieten Korte Afstand In de steekkaart van de club 
voorzien we een afvinklijst (zoiets als boogtypes bij de leden). Aan te vinken door club of federatie 
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De pagina publieke "Zoek een club" verder uitbreiden. De verschillende  de kwaliteitslabels worden 
getoond bij het cluboverzicht. 
Implementatie van zoekfunctie:  

○ Werking: jeugdwerking, G-schutters, Trainers nveau  
○ Discipline: de 4 disciplines van hierboven.  
○ Locatie: postcode ingeven, en ev. straal ingeven.  

 
Kostprijs uitwerken Labelsysteem: 2.100 euro 
 
Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met de ingediende offerte van JVD solutions. 
 
 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
Sedert de vorige bestuursvergadering hebben 10 leden zich aangemeld  
 
Stand ledenaantallen: 

o Op 10 januari 1486 leden  
o Op 13 juni 1618 leden 
o Op 11 juli 1628 leden 

 

 

3 Intern beleid 
  

• Bespreking voorstel tussenkomst niet-gesubsidieerde atleten 
In het verleden werd er gewerkt met een aanvullend budget van 5000 euro vanuit de BSV-

werkingsgelden ter ondersteuning van niet-gesubsidieerde atleten mbt uitzendingen. De voorzitter 

stelt voor om deze gelden ter beschikking te stellen voor deelnemers aan EK’s en WK’s: 

1) Opsplitsing in deelnamecriteria en ondersteuningscriteria. Indien een atleet aantoont dat hij 

een top 8 score kan behalen zou er een ondersteuning moeten zijn vanuit de federatie. 

Onderstaande tabel geeft de scores aan die behaald worden in de meest gunstige 

omstandigheden: 

 

1440 ROUND:  te behalen scores 

Recurve heren 678 X 2    

Recurve Dames 660 X 2   

Compound heren  710 X 2  

Compound dames 698 X 2 

In de andere disciplines de punten van een podium plaats op het laatste WK/EK van deze 

discipline. 

 

2) Voorziening prijzengeld: 

Op EK/WK:  individueel:  goud 1000€  Zilver 500 € Brons 250 € 

▪ Mixed team: de bedragen delen door 2 

▪ Team: de bedragen delen door 3 
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3) De topsportcommissie kan de eventuele overschot van de gelden zelf een doel geven. 

 
Beslissing: 

De voorzitter gaat een overzicht van de deelnames/podiumplaatsen bezorgen van de afgelopen 10 
jaar, zodat het bestuur een zicht heeft op de potentiële financiële gevolgen. 
 

•  Nationale kledij: stock? (puntje UC) 
 
Momenteel wordt voor de uitzendingen van de Yellow Arrows gebruik gemaakt van de kledij van het 
BOIC. Wat doen we met de toekomstige uitzendingen die op de planning staan? 
Voorstel 2023 overbruggen met de kledij BOIC. Inventarisatie mogelijke kandidaten voor uitzendingen 
volgend jaar en daar de nodige bestellingen reeds voor maken (kleine stock). 
Voor het WK field dient contact opgenomen te worden met het BOIC met de vraag of een levering nog 
mogelijk is. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur gaat akkoord met de aanleg van een voorraad op basis van de ingediende selectiescores 
(+ enkele extra’s).  

 

• Social media: afwikkeling VK 
 
Nog tijdens het VK 25m 1 pijl outdoor werden er berichten geplaatst door Sven de Laet over het 
kampioenschap. Omwille van het feit dat zijn dochten geen BSV wedstrijden heeft geschoten kwam zij 
niet in aanmerking voor een prijs op het gesloten kampioenschap: 
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Wat betreft het niet deelnemen van de Laet Ellen, klopt het dat vorig jaar schutters werden 
toegelaten op VK 1 pijl die geen BSV wedstrijden hadden geschoten. De reden hiervoor echter is dat 
er toen omwille van de Covid-restricties geen selectiewedstrijden waren…  
In het sportreglement staat duidelijk vermeld dat om deel te nemen aan het gesloten VK 1 pijl, 
schutters hun selectie dienen te schieten. 
 
Mogelijke bedenking voor volgend jaar, geen selectie = geen deelname (ook niet buiten wedstrijd). 
Eveneens om dergelijke discussies te vermijden is het misschien beter om het VK 3 pijl (open) en VK 1 
pijl (gesloten) over verschillende weekends te schieten. 
 
Beslissing: 

BSV gaat zich niet inmengen in de discussie op FB. Een post wordt geplaatst in de aanloop naar het 
indoorseizoen waarin alle selectiecriteria voor de kampioenschappen netjes worden uitgelegd.  
 

• Klacht grensoverschrijdend gedrag: 
 
De federatie API heeft een klacht ontvangen van de vertrouwenspersoon van XAT omwille van een 

voorval dat plaatsvond op de 1440 wedstrijd van 25 juni. 

Situatieschets: 

 De clubfotografe bevond zich in de toegelaten zone (afspraken werden hierover gemaakt met de 

scheidsrechter) wanneer schutter X zich tegen haar keerde. In eerste instantie bleef het bij schelden. 

Toen hij hier werd op aangesproken door collega schutters antwoordde hij: “Ik zet mijn visier op 26 

meter en schiet een pijl tussen haar ogen als ze daar nog staat” 
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Advies:  

Omwille van: 

- uiting van verbaal geweld met als verzwarend element doodsbedreiging (al dan niet gemeend) 

- rekening houdend met het feit dat dit een eerste melding is, 

- de persoon in kwestie zich nog heeft proberen te verontschuldigen, 

Adviseert de API om de dader een officiële waarschuwing te bezorgen, dat bij herhaald vastgesteld 

gedrag een schorsing op wedstrijddeelname kan worden opgelegd. 

Zie Tuchtreglement: grensoverschrijdend gedrag pagina 7 (definitie) en pagina 8 (ordemaatregel). 

Terugkoppeling scheidsrechters ➔ in een dergelijk geval dient de scheidsrechter officiële 

waarschuwing te geven / deelnemer uit de wedstrijd te zetten. Scheidsrechter van dienst Eric Struyf 

heeft tijdens het wedstrijdverloop niets van dit voorval mogen vernemen. Klager/organisatie dient de 

scheidsrechter in een dergelijk geval te informeren zodat dit mee in het wedstrijdverslag kan 

opgenomen worden. 

Zie sportreglement artikel 1.8.1 

 

Beslissing: 

Het bestuur is akkoord met bovenstaande formulering en de verzending van een aangetekend 

schrijven. 

 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• KA (Aanvraag VK 25m 3p) 

De voorzitter overloopt kort het verslag van de KA 

1) Selectie VK 25 m 1 pijl 
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Voor het Vlaams Kampioenschap 25 meter 1 pijl is gereglementeerd  dat men zich kan selecteren via 

de regio wedstrijden. Ook staat er vermeld dat de outdoor 25 meter die op de kalender van BSV 

staan ook als selectie kunnen gelden. Gezien er nog enkele regio’s zijn die nog niet terug opgestart 

waren, gaan wij zeker de schutters uit die regio’s uitnodigen op het VK op voorwaarde dat ze hebben 

deelgenomen aan minstens 1 van  de ingerichte outdoorwedstrijden. 

De commissie KA is van oordeel dat deelnemers aan het VK 1 pijl die niet geselecteerd zijn via regio 

of buitenwedstrijden geen aanspraak kunnen maken op een podium plaats (cfr. Sportreglement). 

2) Optimalisering regiowerking 

Er zal contact opgenomen worden met de bonden Zuiderkempen en Antwerpse federatie om een 

samenwerking op te zetten met de regio Neteland en Antwerpen. 

3) VK indoor 25 meter 1 PIJL 

Er is een vraag om het indoor kampioenschap 1 pijl zeker dit seizoen nog te behouden. 

Wel dient de selectie van dit kampioenschap aangepast te worden in de reglementen. Indien er 5 

wedstrijden of minder worden ingericht heeft men recht op deelname indien men aan  de helft (naar 

beneden afgerond indien oneven) van deze wedstrijden heeft deelgenomen. Vanaf  7 wedstrijden 

wordt er naar boven afgerond. 

4) Organisatie jeugdwedstrijden (samenwerking LA) 

Regionaal wordt bekeken of er (in samenwerking met LA) wedstrijden kunnen georganiseerd worden 

voor de jeugd om ook zo sporters te bereiken die zich anders nooit buiten hun club begeven. Via 

deze kleinschalige wedstrijdgewenning zijn er zeker schutters bij die de weg gaan vinden naar 

nationaal ingerichte wedstrijden. 

5) Interland 

De voorbereiding voor de interlandwedstrijd België-Nederland in Poppel zit op schema. Wel melden 

de inrichters een financieel verlies aangaande het vastleggen van een traiteur die bedoeld was om 

het 100 jaar jubileum te vieren. Reden hiervoor was een foute berekening voor de viering. De 

jubileumeditie werd verzet naar 2024. 

Als voorzitter van Boogsport Vlaanderen  heb ik vandaag een goed gevoel gekregen bij de doorstart 

van deze commissie. De samenstelling van de commissie is een mengeling van ervaring en toekomst, 

allen met een passie voor Boogschieten. 

 Ik ben er van overtuigd dat uit deze groep de nodige ideeën en initiatieven zullen komen die het 

korte afstand schieten terug het kan elan geven die het verdient . Via kleinschalige inrichtingen er 

voor zorgen dat de grotere wedstrijden terug de deelnemers krijgt die het organiseren rendabel 

maakt. 

 

• LA  

 

De voorzitter overloopt kort het verslag van de commissie LA 
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1)   FITA wedstrijd 18/09 te Zelzate. 

Organisator DVS, die eveneens op zaterdag het BK outdoor LA afstand organiseert, vraagt of het 

mogelijk is om op zondag een BK FITA te organiseren. 

De leden van de commissie hebben er niets op tegen om een extra kampioenschap te laten 

plaatsvinden aangezien er steeds minder wedstrijden op de kalender komen en minder deelnemers 

zich aanmelden. 

Op de bestuursvergadering van 11 mei zal voorgesteld worden om deze vraag op de agenda van het 

UC RBA te plaatsen. 

2)   BK outdoor LA 17/09 

Op de uitnodiging voor het BK die we terugvinden op sociale media lezen we dat: 

- Kwalificaties worden geschoten volgens 36 pijlen.  

 

Aan de organisator wordt (telefonisch) de vraag gesteld wat de reden hiervoor is: 

Antwoord: DVS kan over een zeer mooi terrein beschikken dat volledig windvrij is. Hier kan de 

organisator slechts 32 doelen plaatsen. Indien er meer dan 120 deelnemers zich zouden 

aanmelden zouden recurve en compound een aparte voorronde moeten schieten. Dit brengt 

het tijdschema in gedrang. 

 

De organisator beschikt nog over een ander veld waar meer doelen kunnen geplaatst worden, 

dit is volledig blootgesteld aan de wind. 

 

De organisator merkt eveneens op dat er eventueel aan gedacht kan worden om het 

teamschieten te laten vallen om tijd te besparen. 

 

- Een schiettijd van 4 minuten in de plek van 3 minuten aan de deelnemers wordt verleend.  

Het besluit van de commissie: 

De commissie is van mening dat deelnemers 72 pijlen wensen te schieten in de plek van 36 pijlen. 

Het reglement BK outdoor (website RBA) vermeld eveneens dat de kwalificaties dienen te worden 

beslist met 72 pijlen.  

Er zal nagegaan worden wat het tijdsverloop van de vorige BK wedstrijden juist was. Uitgaande van 

die berekening kan er dan gekozen worden om de teamwedstrijden te organiseren of achterwegen 

te laten.  

Een tweede bedenking is dat wij het BK zeker een warm hart toedragen en hopen dat het een groot 

succes wordt nu de wereld terug iets vrijer is. De commissie vermoed echter dat de kaap van 120 

deelnemers niet snel bereikt zal worden. Hiermee rekening houdend kunnen we stellen dat het BK 

outdoor kan plaatsvinden op het windluwe terrein met een voorronde van 72 pijlen. 
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Een bijkomende opmerking is dat een BK als unieke wedstrijd best iets langer mag duren. Zolang dit 

maar is opgenomen in een goede planning. Als ieder deelnemer op de hoogte is dat de prijsuitreiking 

is voorzien om 20.00 uur om zo alle klassen aan bod te laten komen ziet de commissie daar geen 

probleem in. Er zal nauw contact gehouden worden met de inrichter om zo snel als mogelijk het 

definitieve verloop van het kampioenschap wereldkundig te maken. 

Op verzoek van een overgrote meerderheid van actieve schutters wordt er ten zeerste op 

aangedrongen om in te gaan op de mogelijkheid die WA heeft geboden aangaande als land de vrije 

keuze te hebben om te kiezen voor de 4 minuten (40 seconden per pijl)  regel i.p.v. de 3 minuten (30 

seconden per pijl) . Het betreft hier wel  een BK maar we moeten ook inzien de het grotere deel van 

de deelnemers  recreanten, masters, veteranen zijn.  

3) Deelnemers aantallen outdoor 2022 

Ook de geringe opkomst van de wedstrijden is deze commissie niet ontgaan. Zoekende naar 

oplossingen tracht de commissie LA hier ook een wedstrijdsysteem uit te tekenen waarbij dat 

regionaal ook enkele wedstrijden op lange afstand zullen worden ingericht. De x aantal beste 

schutters in verschillende klassen zouden dan vervolgens kunnen deelnemen aan een VK lange 

afstand. Wordt vervolgd op de volgende commissievergadering. 

Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met de conclusies van de commissie LA aangaande het BK LA. De punten 

omtrent de 4 minuten schiettijd (40 seconden per pijl) en een mogelijk BK FITA zullen worden 

voorgelegd aan het UC RBA. 

 

 

VARIA: 

 

• FIELD 

Omdat het seizoen reeds lopend is en er niets werd gecommuniceerd omtrent de ‘Beker van België’ 
FIELD, zal deze dit jaar niet door gaan.  
Ook zal het BK Field een open kampioenschap zijn. 
Dit wordt kenbaar gemaakt op volgend UC. 
 
Bemerking voorzitter scheidsrechters: Indien schutters een selectie wensen te schieten op een field of 
3D wedstrijd moeten zij dit op voorhand bekend maken aan de: 

- Scheidsrechter: zodat de nodige controles kunnen uitgevoerd worden. 
- Organisatie: toppers samen zetten in een poule 

 

 

 

Einde vergadering: 23:00 

Datum volgende vergadering:  

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

Francis Notenboom      Axel Annaert 
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